
Protokoll Styrelse möte 
Datum: 2018-09-03 
Plats: Klubblokal hamnen 
Närvarande: Carl-Göran Persson, Oskar Ivarsson, Solveig Röisgård, Asbjörn 
Norling, Lasse Johansson 
 
 
§1.  Mötets öppnande 

Carl-Göran öppnade mötet. Till sekreterare utsågs Carl-Göran Persson samt 
att justera protokollet utsågs Oskar Ivarsson 

   
§2. Föregående protokoll  
 Den 25/6 styrelsemöte 
 
§3 Ekonomi 
 Betalda räkningar kommer lämnas över till Kåre. 
 Anmälan nya medlemmar till vårt medlemsregister samt faktura på medlemskap.  

Solveig kontrollerar vad avser Jollesektionens nya medlemmar om de finns med i registret 
och samverkar med Sten-Ola. 

  
 
§4 Inkommen post   
 Beslut angående sponsring från SBU har nu kommit till oss. De kan sponsra oss  

med 50000kr. Detta är långt från det belopp som vi sökte om. Detta innebär att vi bör 
sätta oss ned och lägga upp en ny plan vad avser investeringar inom jollesektionen samt i 
vilken ordning dessa investeringar bör prioriteras. Möte under hösten planeras in. 
Bingoalliansen fortsatta verksamhet och förnyat speltillstånd. Se skrivning under punkten 
beslut i detta protokoll. 

 
 
 
§5 Rapporter (respektive sektionsansvarig rapporterar inom sina  

områden) 
  
 Kölbåt: Seglarskola för vuxna genomfördes 1 och 2 sep 
  

Jolle:   
Klubbmästerskap genomfördes i klubbens regi 27 aug 
Träningar genomförs just nu för våra ungdomar. 
JSM kommer genomföras 6-7 okt.  
Sprintcupen i Åre8-9 sep 

 
 

 
 

Anläggning:  Det flyter på med nya båtar som kommit in på varvet samt nya ägarbyten 
på vissa båtar. 



El till de nya båthusen skall iordningställas Oskar samverkar med Anders 
Danielsson som kan vara oss behjälplig i detta. 

 
 
§6 Övriga frågor 

Jubileumsfirandet och planeringen för det går vidare. Marie Birkl och Sofia Tano kommer 
ut med ett datum i första hand i slutet av oktober alt i början av november. 
Hyra av lokal och eventuella fasta kostnader förknippat med hyran står klubben för mat 
och dryck kommer den enskilde att få bekosta. Beroende på hur många som anmäler sig 
har vi två alternativ. 
1. Vi hyr lokal i Marielund max 80 personer får plats 
2. Vi hyr in oss på Marrité alternativt Temperance om vi blir fler än 80 pers 

 
Fråga lyftes om att undersöka möjligheten att amortera del av vårt nuvarande banklån för 
kranen för att på så vis sänka räntekostnaderna framöver. CG Persson undersöker detta 
och återkommer till styrelsen för eventuellt beslut i frågan. 

 
 
 

§7 Beslut tagna under mötet 
 Styrelsen SSS beslutar uppdraga åt Östersunds Idrottsservice AB att ansöka om  

Tillstånd för bingospel år 2019-2021 i Bingohallen, Kyrkgatan 62A  Östersund, med ett 
insatsbelopp för vår del om kronor 571.500 inom ramen för ett totalt insatsbelopp om 
45.000.000 kronor. 
Styrelsen beslutar vidare att till lotteriföreståndare föreslå: 
Jens Nordin, Skogsvägen 9, 83247 Frösön. 

 
  
  
§8       Mötets avslutande 

Nästa möte blir den 1 oktober klockan 19.00 i vår klubblokal. 
 
 
 
 
 
 
Vid Protokollet       Justeras 
…………………………………….                ……………………………………. 
Carl-Göran Persson        Oskar Ivarsson 
 


